

Parental Registration Statement

(School District Letterhead)

Student Name _____ Date of Birth _____ Grade _____

Parent or Guardian Name _____

Address _____

Telephone Number _____

Pennsylvania School Code §13-1304-A states in part “Prior to admission to any school entity, the parent, guardian or other person having control or charge of a student shall, upon registration provide a sworn statement or affirmation stating whether the pupil was previously or is presently suspended or expelled from any public or private school of this Commonwealth or any other state for an action of offense involving a weapon, alcohol or drugs, or for the willful infliction of injury to another person or for any act of violence committed on school property.”

Please complete the following:

I hereby swear or affirm that my child was _____ was not _____ previously suspended or expelled , or is _____ is not _____ presently suspended or expelled from any public or private school of this Commonwealth or any other state for an act or offense involving weapons, alcohol or drugs, or for the willful infliction of injury to another person or for any act of violence committed on school property. I make this statement subject to the penalties of 24 P.S. §13-1304-A(b) and 18 Pa. C.S.A. §4904, relating to unsworn falsification to authorities, and the facts contained herein are true and correct to the best of my knowledge, information and belief.

<p>If this student has been or is presently suspended or expelled from another school, please complete:</p> <p>_____</p> <p>Name of the school from which student was suspended or expelled</p> <p>_____</p> <p>Dates of suspension or expulsion: (Please provide additional schools and dates of expulsion or suspension on back of this sheet.)</p> <p>_____</p> <p>Reason for suspension/expulsion (optional)</p>
--

(Signature of Parent or Guardian)

(Date)

Any willful false statement made above shall be a misdemeanor of the third degree. This form shall be maintained as part of the student’s disciplinary record.

Заявление родителя под присягой при регистрации

(бланк школьного округа)

Имя ученика _____ Дата рождения _____ класс _____

Имя родителя или опекуна _____

Адрес _____

Номер телефона _____

Школьный кодекс Пенсильвании §13-1304-A гласит: «Перед зачисление в любое школьное учреждение родителю, опекуну или другому лицу, которое несет ответственность за ребенка, нужно при регистрации дать заявление под присягой о том, был ли ученик ранее отстранен или исключен из государственной или частной школы Содружества или другого штата за правонарушение, связанное с применением оружия, употреблением алкогольных напитков или наркотических веществ, умышленным причинением вреда другому лицу или повреждением школьного имущества».

Просим заполнить заявление ниже:

Настоящим я клянусь или подтверждаю, что моего ребенка _____ никогда не отстраняли от занятий и не исключали из школы, в настоящее время он не отстранен от занятий и не исключен из государственной или частной школы Содружества или другого штата за применение оружия, употребление алкогольных напитков или наркотических веществ, умышленное причинение вреда другому человеку, повреждение школьного имущества.

Я осведомлен о мерах наказания, предусмотренных статьями 24 P.S. §13-1304-A(b) и 18 Pa. C.S.A. §4904 за нарушение присяги, и заявляю, что предоставленная мной информация соответствует действительности, насколько мне это известно.

Если ученика ранее отстраняли от занятий или исключали из школы, заполните эту форму:

Школа, из которой ученика исключили или отстранили от занятий

Дата исключения или отстранения:

(На обратной стороне этой формы укажите все школы и даты исключений или отстранений от занятий)

Причина исключения/отстранения (по желанию)

(Подпись родителя или опекуна)

(дата)

Заведомо ложное заявление под присягой считается правонарушением третьей степени тяжести.
Эта форма хранится в личном деле дисциплинарных взысканий ученика.